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علیرضا حقیقی:

دلالان در حال جارو کردن جیب باشگاهها هستند
دروازهبان نساجی مازندارن گفت: من خودم به سقف قرارداد اعتقادی ندارم. به بعضی بازیکنان متاسفانه رقمهای الکی داده شده است و این درست
باشگاهها کردن جیب  در حال جارو  متاسفانه دلالان  کند.  پیدا  افزایش  رقمش  و  برود  دیگری  باشگاه  به  باشگاه  از یک  بازیکن  که یک  نیست 

<;br&#47;><br&#47>.هستند

به گزارش سایت خبری پرسون، علیرضا حقیقی دروازهبان نساجی مازندارن در حاشیه تمرین این تیم گفت: امیدوارم بتوانیم که به آنچه که استحقاق
مردم مازندران است، برسیم. انشاءالله بتوانیم کنار آقای مطهری به موفقیت برسیم. ما امسال یک سوپرجام را در مقابل خود داریم که هدف کوتاه مدت
ماست و در ادامه تلاش می کنیم تا جام دوم را هم کسب کنیم. با این خرجهایی که تیمهای صنعتی میکنند، کار برای تیمهایی مثل ما سخت است.

فوتبال البته اینگونه نیست که هرچقدر هزینه کنید، بهتر نتیجه بگیرید و نمونهاش خود ما که در فصل گذشته موفق شدیم قهرمان جام حذفی شویم.

وی درباره دروازهبانان تیم ملی افزود: نمیتوانم نظری درباره دروازهبانان تیم ملی بدهم و هروقت نیازم داشته باشند مثل یک سرباز در خدمت این تیم
هستم و سال گذشته تلاش زیادی کردم ولی سلیقه سرمربی تیم ملی این نبود که من را دعوت کند. در کل در خدمت تیم ملی هستم.

او اضافه کرد: به نظرم گروه سختی در جام جهانی داریم و همه تیمها سبک بازیشان شبیه هم است و به نظرم سختترین تیم آمریکا است که خیلیها
آن را دست کم میگیرند. متاسفانه آماده سازی تیم ملی خیلی ضعیف است و زمان کیروش ما آماده سازی خوبی داشتیم. امیدوارم که تیم ملی از این

بلاتکلیفی خارج شود.

حقیقی درباره احتمال جدایی اسکوچیچ هم گفت: من که چیزی نشنیدهام و این بحث مدیریتی است ولی چیزی که به نظرم میتوانم بگویم این است
که اگر قرار است اسکوچیچ باشد، باید با ۱۵۰ درصد توان حمایت شود.

این دروازهبان درخصوص سقف قراردادها هم بیان کرد: من خودم به سقف قرارداد اعتقادی ندارم. به بعضی بازیکنان متاسفانه رقمهای الکی داده شده
است و این درست نیست که یک بازیکن از یک باشگاه به باشگاه دیگری برود و رقمش افزایش پیدا کند. متاسفانه دلالان در حال جارو کردن جیب

باشگاهها هستند.
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